



A C T A
REUNIÓ DE JUNTA
AFA Escola Pere IV
2023/2026

Acta núm.: 3

Caràcter: Ordinària

Data: 24 de gener de 2024

Hora inici: 19 hores

Hora final: 21:15 hores

Lloc: Presencial a la sala de mestres de l'escola

ASSISTENTS:

Presidenta: Mireia Suau

Vicepresidenta: Sonia Cruces

Secretari: David García

Tresorer: Lázaro Quintana

Vocal de Pedagògica: Raquel de Haro i Arit Akpan

Vocal d'Extraescolars: Georgina Díez i Laura Ruiz

Vocal de Barri i Camins Escolars: Núria Malo i Ramon M^a Altissent

Vocal de Festes: Esther Díaz

Vocal de Casals i Colònies: Maria Casal i Arlene Vergura

Vocal de Batukada: Emma Gispert

Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer

Vocal de Menjador: Sílvia Domènech i Yolanda Rodríguez

EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA:

Vocal de Lleure en Família: Xavi Ruz i Daniel Azuara

Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere

ALTRES ASSISTENTS:

Membres de les famílies: Marta Massanès

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l'acta anterior



2. Recuperació imatgeria festiva AFA Pere IV
3. Setmana de la ciència
4. Espai activitats extraescolars
5. Tasques Comissió d'extraescolars
6. Proposta enquesta Comissió d'extraescolars
7. Pressupost tendall pati de primària
8. Informació reunió amb Consorci sobre instituts de secundària al barri
9. Casal de Setmana Santa
10. Liquidació loteria La Dooble
11. Portes obertes curs 24-25
12. Precs i preguntes

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l'acta anterior

S'aprova per unanimitat l'acta de la reunió de la Junta anterior amb data 20 de desembre de 2023.

2. Recuperació imatgeria festiva AFA Pere IV

La vocal de Batukada comenta que antigament hi havia 2 capgrossos (una abelleta i una xemeneia) que es van anar degradant i fent malbé i que es van deixar de fer servir perquè també pesaven molt i els infants no els podien dur.

Comenta que es podria preguntar a algun grup com la Colla del Drac de Poblenou per assessorar-nos de si seria viable fer un taller per ensenyar a fer capgrossos i així poder valorar si l'AFA vol tornar a recuperar aquesta imatgeria festiva. També es pregunta si la direcció de l'escola hauria d'estar implicada en aquesta confecció o només seria un tema de l'AFA.

També es comenta que si es decidís seguir endavant, es podria fer un concurs entre els infants de l'escola per decidir la temàtica d'imatgeria festiva que es faria.

Es farà la consulta a la Colla del Drac de Poblenou i s'informarà a la següent reunió de junta.

3. Setmana de la ciència

Les vocals de pedagògica comenten que van rebre una proposta d'una mare que treballa a l'àmbit de la ciència i comentava que a mitjans de febrer serà la setmana de la ciència i que moltes escoles faran activitats



relacionades amb aquesta temàtica i també intentant motivar sobretot les nenes en un àmbit com la ciència.

Es comenta que es podria parlar amb l'escola per intentar fer alguna activitat durant la setmana de la ciència on es pugui potenciar també el missatge de que les nenes també poden ser científiques i ensenyar grans científiques.

4. Espai activitats extraescolars

La presidenta comenta que respecte al tema de l'extraescolar de música que es fa els dimarts al despatx de l'AFA, ha parlat amb l'escola i li ha comentat que dimarts es fan moltes activitats durant el migdia (tutories, extraescolars...) i per aquest motiu fan servir aquest espai.

La vocal de festes comenta que aquests dies estan fent tots els preparatius de Carnestoltes i tenen molt lloc del despatx de l'AFA ocupat per aquest material i que s'han trobat que alguna cosa s'ha fet malbé i que això no pot continuar així.

Les vocals d'extraescolars diuen que parlaran amb l'escola per aconseguir trobar un altre espai per aquesta activitat i la vocal de festes comenta que a la segona planta potser hi ha un espai que es podria fer servir.

5. Tasques Comissió d'extraescolars

Les vocals d'extraescolars comenten que van parlar amb l'Esther Portillo i ja han organitzat amb ella les tasques que ha de fer cada part i ja ha quedat definit.

6. Proposta enquesta Comissió d'extraescolars

Les vocals d'extraescolars diuen que s'han trobat algunes queixes sobre alguna extraescolar, i també algunes baixes d'extraescolars, i per aquest motiu proposen fer una enquesta a les famílies de satisfacció amb les activitats extraescolars que sigui de forma anònima per veure com es pot millorar i si és necessari fer arribar algun input a alguna de les empreses que ofereixen extraescolars.

Es procedeix a la votació i es decideix per unanimitat que la Comissió d'Extraescolars faci aquesta enquesta de satisfacció a les famílies amb les activitats extraescolars.

7. Pressupost tendall pati de primària



Els vocals de Barris i camins escolars comenten que s'han reunit amb l'escola respecte als tendalls per al pati de primària, i diuen que per aquest any l'escola voldria fer servir l'aportació extraordinària de l'AFA per fer la comanda d'aquests tendalls.

La proposta és fer-ho per fases per un tema pressupostari i començar per la part que dona a la Sala Beckett.

Dels 3 pressupostos hi ha dos tipus de tendalls:

- Porxo corredís
- Vela fixa tot l'any

S'ha demanat al Consorci saber quin tipus de tendalls estan homologats per així assegurar-se que els tendalls que es decideixen estan homologats per l'equip tècnic del consorci. Si cap de les dues propostes està homologada, aleshores s'haurien de buscar altres opcions.

Respecte al tipus de tendalls, l'escola comenta que si estan homologats creuen que serien més útils els tendalls a un porxo corredís.

Per un tema pressupostari, segurament no es podria cobrir tota la pista a aquesta primera fase i s'aniria fent de manera que s'anés guanyant espai d'ombres al pati amb cada actuació.

Una altra solució que s'està analitzant és posar només els suports que aguantarien les teles i que el Consorci proveís aquest material per als mesos de calor i que després guardaria el propi Consorci tal i com fan amb el pati d'infantil.

8. Informació reunió amb Consorci sobre instituts de secundària al barri

Els vocals de Barri i Camins escolars comenten que la Plataforma per l'Educació Pública al Poblenou ha tingut una reunió amb el Consorci i actualment la nostra escola té 3 instituts de referència amb una capacitat per a 300 alumnes, tot i que s'espera que hi hagin uns 330 alumnes que actualment cursen sisè i tenen aquests instituts com a referència.

Respecte a aquest tema, es comenta que generalment un 8% dels alumnes que fan educació primària a l'escola pública passen a fer l'educació secundària a una escola concertada i aleshores el problema de capacitat seria menor, ja que això voldria dir que aproximadament i seguint estadística uns 305 alumnes optarien per seguir a un institut públic. El Consorci argumenta que en cap cas es farà un grup bolet i que



en cas de que hi faltessin places, s'augmentaria una mica la ràtio igual que van fer l'any passat.

També comenten que les escoles La Flor de maig i Auditori ja estan arribant a promocions de sisè i que en el cas de La Flor de maig s'ha decidit que serà un Institut-Escola.

9. Casal de Setmana Santa

La vocal de Casals i colònies informa que es proposarà fer un Casal de Setmana Santa similar a com s'ha fet amb el d'hivern respecte al número d'inscrits i la possibilitat d'obrir les inscripcions a altres persones fora de l'escola.

Respecte al Casal d'hivern, comenta que tot ha anat molt bé.

10. Liquidació loteria La Dooble

El tresorer comenta que es van vendre 363 butlletes i l'AFA es va quedar un total de 12 butlletes fent les 375 que es van demanar. En total va haver un ingrés de 1819€ pagant 1500€ en butlletes, quedant un benefici per l'AFA de 319 €.

11. Portes obertes curs 24-25

La presidenta comenta que les portes obertes seran 2 dies en horari lectiu i que tant ella com la vicepresidenta intentaran assistir com a representants de l'AFA si els hi demana l'escola.

12. Precs i preguntes

La presidenta comenta que respecte a l'inventari de llibres que es va parlar amb l'escola, va anar el responsable de la llibreria La Petita a veure el fons bibliotecari i va comentar que els llibres que hi havien eren de qualitat, i tot i que també hi havia algun llibre descatalogat, també era de qualitat. El responsable de La Petita va donar alguns consells com per exemple posar mobiliari nou per tal que els llibres es vegin millor.

Respecte al tobogan ja ha estat reparat per part del Consorci i es continua esperant una resposta respecte a la pintura de les línies de bàsquet del pati.

El vocal de Barris i Camins Escolar comenta que s'ha informat que a l'escola Pere IV s'implantarà l'aerotèrmia aquest estiu, on es retiraran les calderes i els radiadors i es posarà l'aerotèrmia. Encara no es sap l'abast del projecte fins que no surti la licitació pública, però la idea és que les



obres comencin a l'estiu per estar enllestides al setembre. Es desconeix si aquestes obres tindran impacte al casal d'estiu o si no es podrà fer a l'escola.

La vocal de Festes comenta que ja ha fet la tramitació del permís per a la festa de fi de curs prevista per al proper 15 de juny.

Les vocals d'extraescolars pregunten quan estaran els documents de protecció de dades que han de signar els vocals i membres de les Comissions i el secretari comenta que es treballarà en aquest tema per enviar-ho abans de que acabi el mes de febrer.

El tresorer també comenta que els externs que fan la Batukada d'adults no havien pagat els 15 € de gestió d'extraescolars i que es procedirà a fer aquest cobrament amb data 1 de febrer.

La vocal de Festes comenta que s'haurien de comprar algunes taules per al sopar de final de curs, perquè actualment s'han de llogar algunes perquè no hi ha. També diu que s'hauria de posar una protecció per tapar les taules que hi ha actualment sota l'escala del gimnàs per tal que no es facin malbé.

La vicepresidenta comenta que va anar un dia a dinar a l'escola per veure com funcionava l'espai de migdia i es va emportar una bona impressió i que el menjar estava molt bo. La presidenta diu que també anirà un dia a dinar per veure el funcionament de l'espai de migdia.

Les vocals de Pedagògica comenten que aquest any per Sant Jordi volen tornar a fer la col.laboració amb la residència Pere Relats amb l'enviament de poemes i dibuixos per part dels alumnes de l'escola, i comenten que l'escola està molt d'acord amb aquesta activitat però que estaria bé demanar l'input per part de les famílies i els infants.

Pròxima Junta: 21 de febrer del 2024 a les 19:00 h.

ACORDS

- 1.** S'aprova per unanimitat l'acta de la reunió de Junta anterior amb data 20 de desembre de 2023.
- 2.** S'aprova per unanimitat que la Comissió d'Extraescolars faci una enquesta de satisfacció de les famílies amb les activitats extraescolars.



La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n'estenc aquesta acta.

La Presidenta

El Secretari

Mireia Suau

David García